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ZÁPISNICA 
z verejného zasadnutia 

Akademického senátu Stavebnej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 
zo dňa 27.6.2019 

 
Prítomní: 12 z 14 zvolených členov podľa prezenčnej listiny. 

AS SvF TUKE bol uznášaniaschopný. 
 

Zasadnutie Akademického senátu SvF TUKE otvoril predseda Ing. Ivo Demjan, PhD. 
 

Predseda AS SvF TUKE privítal na zasadnutí akademického senátu fakulty dekana SvF 
TUKE - doc. Ing. Petra Mésároša, PhD. a prodekanov SvF TUKE - prof. Ing. Dušana Katunského, 
CSc., doc. Ing. Danielu Káposztásovú, PhD., tajomníka SvF TUKE - Ing. Jozefa Selína, PhD. a 
tajomníčku AS SvF TUKE - Ing. Lenku Štulerovú. 
 

Program zasadnutia AS SvF TUKE: 
 

Program rokovania: 
1. Otvorenie 
2. Určenie a schválenie overovateľov zápisu 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Interpelácie 
5. Organizačné zabezpečenie doplňujúcich volieb do AS SvF TUKE na jedno uvoľnené 
    miesto v študentskej časti akademickej obce SvF TUKE v bakalárskych študijných 
    programoch 
    (príloha 1) 
6. Prerokovanie a schvaľovanie nového Organizačného poriadku SvF TUKE 
    (príloha 2) 
    (predkladá: dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésaroš, PhD.) 
7. Rôzne 
8. Záver 

 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 2) 
 

Uznesenie č. 41/2019 
 

AS SvF TUKE zvolil overovateľov zápisu: 
 

prof. Ing. Michal Tomko, PhD. 
Bc. Milan Oravec 
 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 3) 
 

Žiadne termínované uznesenia. 
 
K bodu 4) 
 

 Vznesená bola ústna interpelácia od prof. RNDr. Nadeždy Števulovej, PhD.: 
 

Bude sa z úrovne TUKE, nie SvF, riešiť výjazd z plateného parkoviska za budovou fakulty? 
Za parkovacie miesta si platíme, ale neustále dochádza k neorganizovanénu stretu áut, a 
tiež je nekvalitný povrch výjazdovej cestnej komunikácie z parkoviska. 

 

Na ústnu interpeláciu odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

Na porade kvestora konanej dňa 14.5.2019 bolo povedané, že počas júla, resp. augusta 
bude položený nový asfaltový koberec. Mestská komunikácia patrí mestu, a preto bol 
potrebný súhlas od mesta na asfaltovanie predmetnej cestnej komunikácie. 
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K bodu 5) 
 

V zmysle § 6 ods. 6 písm. c) Štatútu SvF TUKE, zaniklo dňa 4.6.2019 u Bc. Juraja Kucka členstvo 
v AS SvF TUKE a AS TUKE a dôvodom zániku členstva je úspešné ukončenie inžinierskeho 
stupňa štúdia na SvF TUKE. 
 

Predseda AS SvF TUKE - Ing. Ivo Demjan, PhD. informoval e-mailom dňa 6.6.2019 predsedu AS 
TUKE - prof. Ing. Romana Cimbalu, PhD. o zániku členstva Bc. Juraja Kucka v AS TUKE. 
 

V zmysle § 6, ods. 7) "Štatútu SvF TUKE": Ak zaniklo členovi AS fakulty členstvo pred skončením 
funkčného obdobia podľa odseku 6 písm. b) až f) tohto paragrafu, zvolí zodpovedajúca časť 
akademickej obce na uvoľnené miesto nového člena AS fakulty, ktorého funkčné obdobie trvá do 
konca funkčného obdobia člena, ktorému členstvo predčasne zaniklo. 
 

Predseda AS TUKE - prof. Ing. Roman Cimbala, PhD. listom zo dňa 10.6.2019 predsedovi AS 
SvF TUKE - Ing. Ivovi Demjanovi, PhD. oznámil, že vyhlasuje doplňujúce voľby na uvoľnené 
miesto z radov študentskej časti Akademického senátu Technickej univerzity v Košiciach. 
Uvoľnené miesto sa obsadí novým členom zvoleným študentskou časťou akademickej obce 
Stavebnej fakulty prostredníctvom študentskej časti AS SvF TUKE. Doplňujúce voľby je potrebné 
uskutočniť do 27. septembra 2019 a doručenie zápisu z volieb na sekretariát AS TUKE do 30. 
septembra 2019. 
 

Uznesenie č. 42/2019 
 

AS SvF TUKE v zmysle § 2 ods. 2 "Zásad volieb do AS SvF TUKE" vyhlasuje doplňujúce voľby 
do AS SvF TUKE na jedno uvoľnené miesto v študentskej časti akademickej obce SvF TUKE v 
bakalárskych študijných programov, na deň 25.09.2019 (streda) v čase od 8,00 h. do 13,00 h. v 
miestnosti č. 257 (ŠPIC, II. poschodie) SvF TUKE, Vysokoškolská 4, 042 00 Košice. 
 

Návrhy na kandidátov sa predkladajú predsedovi AS SvF TUKE na formulári zverejnenom na 
www stránke SvF TUKE. Termín uzávierky podávania návrhov kandidátov z radov oprávnených 
voličov za príslušný volebný obvod - bakalárske študijné programy, je 17.09.2019 do 12,00 h. 
 

AS SvF TUKE schvaľuje: 
- hlavnú volebnú komisiu v zložení: 
1) doc. RNDr. Pavol Purcz, PhD. – predseda 
2) doc. Ing. Brigita Salaiová, PhD. 
3) Ing. Jana Katunská, PhD. 
4) Ing. Jozef Junák, PhD. 
5) Ing. Tomáš Mandičák, PhD. 
    (náhradník: doc. Ing. Anna Sedláková, PhD.; prof. RNDr. Nadežda Števulová, PhD.) 
 

- čiastkovú volebnú komisiu v zložení: 
1) Ján Bialobok – predseda 
2) Soňa Germanová 
3) Klaudia Drabiková 
    (náhradník: Juraj Chovanec; Ákos Ťažký) 
 

AS SvF TUKE schvaľuje „Organizačné zabezpečenie priebehu doplňujúcich volieb do AS SvF 
TUKE na jedno uvoľnené miesto v študentskej časti akademickej obce SvF TUKE v bakalárskych 
študijných programoch“, (príloha 1). 
 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 6) 
 

V zmysle § 7, ods. 1) pís. a) "Štatútu SvF TUKE" AS SvF TUKE schvaľuje vnútorné predpisy 
fakulty (Organizačný poriadok SvF TUKE) predložené dekanom. 
 

Dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD. prezentoval nový Organizačný poriadok SvF 
TUKE (príloha 2). 
 

K predloženému novému Organizačnému poriadku SvF TUKE boli od prof. RNDr. Nadeždy 
Števulovej, PhD. predložené pripomienky (e-mail: 26/6/2019 o 14:17 h.), ktoré sú priamo 
doplnené v texte prílohy 2. 

 

http://www.svf.tuke.sk/wp-content/uploads/2014/09/Salaiova_profil-zamestnanca-SvF_Část1.pdf
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Prof. RNDr. Nadežda Števulová, PhD.: 
 

Niektoré formálne pripomienky, napr. v § 4 ods. 2, v poslednej vete poradie slov „ktorého 
dekan poverí“ odporúčam zmeniť na „ktorého poverí dekan“. V § 5 ods. 2 a § 8 ods. 2, má 
byť pojem rada ústavu s veľkým R, a pod. 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

S uvedenými formálnymi pripomienkami súhlasím. 
 

Prof. RNDr. Nadežda Števulová, PhD.: 
 

V §11 by mali byť všetky popisy ústavov v rozsahu cca 10 riadkov, niektoré sú však podstatne 
dlhšie. 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Cca 10 riadkov je odporúčaný rozsah, popis jednotlivých ústavov bol v kompetencii riaditeľov 
a garantov jednotlivých ústavov. 

 

Prof. RNDr. Nadežda Števulová, PhD.: 
 

V popise ÚIS je uvedené, že ústav zabezpečuje výučbu „materiálovo-technologických 
predmetov“. Výučbu technologických predmetov zabezpečuje ÚTMS a výučbu materiálov 
zabezpečuje ÚEI. V popise ústavu chýba spomenutie výučby mostov, nakoľko je to dôležitá 
súčasť ústavu, napr. by mohli byť spomenuté vo vete: “... najmä oceľobetónových a 
drevobetónových nosných prvkov, konštrukcií a mostov a veľkorozponových fixných i 
mobilných konštrukčných sústav a spojov ...“. 

 

Doc. Ing. Brigita Salaiová, PhD.: 
 

Do poslednej vety popisu ÚIS použiť pojem „veľkorozponových adaptívnych i mobilných 
konštrukčných sústav a spojov“. 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Na opise činností pracovísk kooperovali kompetentní vedúci zamestnanci pracovísk a garanti 
študijných programov, ktoré pracovisko zabezpečuje. Pripomienky je možné po dohode s nimi 
zapracovať do textu. 
 

Prof. RNDr. Nadežda Števulová, PhD.: 
 

V popise ÚIS majú dopravné stavby majú v danom popise až 7 riadkov, čo je neúmerne veľa. 
Obsahuje veľa detailov, stačilo by to zjednodušiť. V písm. a) pri ÚPS je uvedené 
„Zabezpečuje celoživotné vzdelávanie odborníkov ...“, táto veta nie je uvedená v žiadnom 
inom ústave, a tak buď by mala byť uvedená všade alebo nikde. V popise ústavu je uvedené 
„... vývoj obnoviteľných zdrojov energie ...“, ktorá nedáva zmysel a vhodnejšia formulácia by 
bola „... výskum využitia obnoviteľných zdrojov energie ...“. V písm. b) je spomenuté Centrum 
výskumu a inovácií v stavebníctve (CVIS). CVIS má na základe popisu pomerne rozsiahle 
zameranie, ale CVIS sú zamestnaní len 3 pracovníci, napr. skúšky stavebných materiálov si 
každý ústav zabezpečuje sám. 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Popis CVIS je formulovaný s ohľadom na jeho poslanie koncepčne, nie uzavreto a 
obmedzene, pretože jeho poslanie je a má byť širokospektrálne. Cieľom je predovšetkým 
integrovať činnosti. 

 

Prof. RNDr. Nadežda Števulová, PhD.: 
 

V §11, ods. 1, písm. c) je uvedené Administratívne a prevádzkové „centrum“, ale skôr to 
prezentuje „referát“, a tiež pre „Centrum“ ďalšieho vzdelávania v stavebníctve by bolo vhodné 
nahradiť slovo „centrum“ slovom „referát“, resp. pojmom „referát pre vzdelávanie“, teda pod 
7 referátov je zamestnaných 11 ľudí. 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

V zmysle konceptov súčasných organizačných teórií a ich praktických aplikácií v 
organizáciách ma organizačná jednotka označená ako referát iné poslanie ako centrum. 
Rovnaký princíp je použitý v návrhu názvu organizačných jednotiek SvF TUKE. 

 

 
 

http://www.svf.tuke.sk/wp-content/uploads/2014/09/Salaiova_profil-zamestnanca-SvF_Část1.pdf
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Prof. RNDr. Nadežda Števulová, PhD.: 
 

V Referáte pre rozvoj, zahraničie a podnikateľskú činnosť nie je nikde konkrétne spomenutá 
práve podnikateľská činnosti. 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Podnikateľská činnosť bola myslená ako „rozvojová aktivita na fakulte“. Pokiaľ to však nie je 
dostatočne jasné, je možné to preformulovať, resp. doplniť dodatočný bod s uvedením 
podnikateľskej činnosti. 

 

Prof. RNDr. Nadežda Števulová, PhD.: 
 

Pri Referáte financovania nie je spomenutá evidencia zákaziek podnikateľskej činnosti. Kto 
za to zodpovedá? 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Evidencia zákaziek podnikateľskej činnosti je v kompetencii Referátu financovania. 
 

Odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

Evidencia podnikateľskej činnosti je pod Referátom financovania a tiež pod Administratívnym 
a prevádzkovým centrom. 

 

K predloženému novému Organizačnému poriadku SvF TUKE sa postupne ústne vyjadrili: 
 

Doc. Ing. Brigita Salaiová, PhD.: 
 

V § 5 ods. 1 vhodné je doplniť „... vymenúva a odvoláva dekan fakulty na základe výberového 
konania.“ Opakujú sa vety zo štatútu SvF TUKE. 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Výberové konanie je podrobnejšie definované v Štatúte SvF TUKE. V predloženom novom 
Organizačnom poriadku, obzvlášť pri ustanoveniach kde je to vzhľadom na dôležitosť a 
povahu textu nutné, sa niektoré časti priamo citujú, na niektoré sa v texte nepriamo odvoláva. 

 

Doc. RNDr. Pavol Purcz, PhD.: 
 

V § 5 ods. 4 písm. e) je uvedené „... navrhuje obsah a rozsah výučby ...“, v danom prípade 
odporúčam zmeniť na „... koordinuje obsah a rozsah výučby ...“. V § 6 ods. 1 slovo 
„zastupuje“ navrhujem zmeniť za „deleguje“. 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Ak so zmenou slova „navrhuje“ za „koordinuje“ súhlasí senát, tak súhlasím tiež. Pojem 
„deleguje“ nemožno plne nahradiť pojmom „zastupuje“. Odlišnosť pojmov má opodstatnený 
význam. 

 

Doc. Ing. Danica Košičanová, PhD.: 
 

V § 5 ods. 4 písm. b) a v §10 ods. 3 písm. c) je nesprávny názov centra. Správne by malo 
byť „... v súčinnosti s Administratívnym a prevádzkovým centrom.“ V § 5 a § 10 je rovnaká 
definícia riaditeľa a vedúceho. 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Ide o definície rozličných pozícií vedúcich zamestnancov. 
 

Doc. Ing. Danica Košičanová, PhD.: 
 

Prečo ÚIS má 5 pracovísk a ÚPS len 3? 
 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Počet, štruktúra a poslanie jednotlivých pracovísk ústavov bolo kreované kolektívnou 
dohodou vedenia SvF s vedúcimi zamestnancami pracovísk. 

 

Doc. Ing. Danica Košičanová, PhD.: 
 

Uvažuje sa o vytvorení „Referátu pomoci pri výskumných činnostiach“? Vytvorilo by sa tak 
celé projektové oddelenie, ktorého cieľom by bolo získavanie projektov. Pracovník by sa 
orientoval v oblasti podávania nových projektov, a tak by zvýšila efektivita predprojektovej 
prípravy. 
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Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Tieto činnosti sú v náplni práce Referátu pre vedu a výskum, v súčasnej situácii by bolo 
takéto projektové oddelenie s viacerými zamestnancami ekonomicky a organizačne 
neudržateľné. V budúcnosti je možné o tom uvažovať. 

 

Uznesenie č. 43/2019 
 

AS SvF TUKE schvaľuje nový Organizačný poriadok SvF TUKE s pripomienkami (príloha 2). 
 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 7) 
 

prof. RNDr. Nadežda Števulová, PhD. sa ospravedlnila a kvôli neodkladným povinnostiam odišla 
zo zasadnutia AS SvF TUKE. 
 

 Vznesená bola ústna interpelácia od doc. Ing. Danice Košičanovej, PhD.: 
 

Ako to vyzerá s kartovým systémom miestností? 
 

Odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

Na kartový systém viem približnú cenovú kalkuláciu. Ústav výpočtovej techniky TUKE 
zabezpečí čítačky a celý systém by mohol byť funkčný koncom augusta, resp. začiatkom 
septembra. 

 

Vznesená bola ústna interpelácia od doc. Ing. Anny Sedlákovej, PhD.: 
 

Na 4. poschodí pod strechou tečie voda a daný havarijný stav strechy sa ešte zhoršil, lebo 
momentálne už tečie aj v ďalších dvoch miestnostiach na 3. poschodí. 

 

Odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

V obdobnom stave je ďalších 15 budov, ktoré zatekajú, a tak nie je v našej kompetencii 
momentálne daný problém plnohodnotne vyriešiť. Fakulta nedokáže sama zaplatiť opravu 
havarijného stavu strechy. 

 

Uznesenie č. 44/2019 
 

AS SvF TUKE schvaľuje termín najbližšieho riadneho zasadnutia AS SvF TUKE na deň 
26.09.2019 o 12,00 h. s programom: 
  

1) Vyhlásenie výsledkov doplňujúcich volieb do AS SvF TUKE na jedno uvoľnené miesto v 
študentskej časti akademickej obce SvF TUKE v bakalárskych študijných programoch. 

 

Výsledok hlasovania: 11 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 

Uznesenie č. 45/2019 
 

AS SvF TUKE schvaľuje hlasovanie per rollam Organizačného zabezpečenia doplňujúcich volieb 
do AS TUKE na uvoľnené miesto z radov študentskej časti Akademickej obce SvF TUKE. 
 

Výsledok hlasovania: 11 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
 
 
prof. Ing. Michal Tomko, PhD.   ..................................................... 
 
 
 
Bc. Milan Oravec     ..................................................... 
 
 

  Ing. Ivo Demjan, PhD. 
predseda AS SvF TUKE 


